
 
Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR XVI/19

z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej
Urzędu Miejskiej w Augustowie, ul. 3 Maja 60

w dniu 24 października 2019 r.

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad
- lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta,

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza,

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta,

- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,

- pracownicy Urzędu Miejskiego,

- kierownicy i dyrektorzy jednostek miejskich,

- goście,

- mieszkańcy,

- dziennikarze.

Obrady rozpoczęto 24.10.2019 r. o godz. 14.00

a zakończono o godz. 18.25 tego samego dnia.
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Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Miasta Augustów z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok,

b) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
Miasta Augustowa na 2020 rok,

c) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2020 
rok,

d) zmian budżetu miasta na rok 2019,
e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032.

6. Przyjęcie  protokołów z  obrad:  XI  sesji  Rady  Miejskiej  z  27.06.2019  r.  i  XII  sesji  Rady
Miejskiej z 15.07.2019 r.

7. Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
8. Zamknięcie obrad. 

Ad. pkt 1 
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła obrady XVI sesji
Rady  Miejskiej.  Powitała  Państwa  Radnych,  Panów  Burmistrzów,  pracowników  Urzędu
Miejskiego, gości. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności na sali jest obecnych 19 radnych,
co stanowi o prawomocności obrad /0:05/.

Ad.pkt 2 
Przedstawienie porządku obrad.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  przedstawieniu  porządku  obrad  /
0:37/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  uwagi
do porządku  obrad,  który  otrzymali  Państwo  Radni  w  systemie  e-Sesja  /zał.  nr  2/.
Poinformowała,  że 21 października  wpłynęło  pismo  Pana  Radnego  Wojciecha  Walulika
o umieszczenie  w porządku  obrad  dzisiejszej  sesji  punktu  odpowiedzi  na  interpelacje
po sprawozdaniu  Burmistrza  /zał.nr  3/.  W dniu  22  października  wpłynął  wniosek  grupy
radnych  o włączenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu
osobowego  Komisji  do  spraw  Budżetu  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  w  związku  ze
zgłoszeniem kandydatur do tej Komisji  /zał. nr 4/. Zapytała, czy są jeszcze jakieś uwagi do
porządku obrad /0:37/.

Pan  Radny  Adam  Sieńko  zgłosił  w  imieniu  Klubu  Radnych  Koalicji  Obywatelskiej
kandydatów do Komisji do spraw Budżetu. Przedstawił wnioski radnych zgłaszających swoje
kandydatury oraz projekt uchwały /zał.nr 5/ /1:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zaproponowała, aby wnioski
radnych  w  sprawie  włączenia  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  były  rozpatrzone  w
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jednym  punkcie.  Poddała  pod  głosowanie  wniosek  Pana  Radnego  Wojciecha  Walulika
dotyczący  umieszczenia  punktu  7  „Wolne  wnioski  i  omówienie  interpelacji  i  zapytań
radnych” po punkcie 3 „Interpelacje i zapytania radnych”  /1:39/.

Wyniki głosowania
ZA:  8,  PRZECIW:  11,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder, Wojciech Walulik
PRZECIW (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Pana Radnego  Wojciecha  Walulika  został  odrzucony.  Następnie  przystąpiła  do
przegłosowania  wniosku  radnych  o włączenie  do  porządku  obrad  punktu  dotyczącego
poszerzenia składu Komisji do spraw Budżetu o nowych członków. Zaproponowała, aby ww.
punkt  został  ujęty  w punkcie  5f.  Poinformowała,  że  swoją  kandydaturę  do  składu  ww.
Komisji zgłosił również  Pan Radny Mirosław Chudecki /zał.nr 6/. Poddała wniosek grupy
radnych pod głosowanie /4:08/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
radnych został przyjęty. Zapytała, czy są jeszcze inne propozycje do porządku obrad. Więcej
propozycji nie zgłoszono i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad po
zmianach /6:21/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad
został przyjęty /7:04/.

Ad. pkt 3 
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /  /.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do realizacji punktu 3 poświęconego sprawozdaniu z działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /7:13/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  przedstawił  sprawozdanie  ze  swojej
działalności /7:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę w obradach /
18:40/.

Przerwa /18:50 – 42:18/.

Ad.pkt 4 
Interpelacje i zapytania radnych
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
42:36/

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poprosiła o składanie interpelacji /42:36/.

Głos z sali/42:45/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:50/.

Pan  Radny  Wojciech  Walulik  złożył  interpelację  dotyczącą  ul.  Złotej  i  przebicia
do ul. Borki. Zapytał, w którym miejscu jest planowana przebudowa i połączenie obu ulic.
Przypomniał, że jest  to jedna z pierwszych ulic, która była budowana. Zauważył,  że po 5
latach można rozwiązać zaistniałe sprawy formalne. Jeżeli zostałyby połączone obie drogi, to
byłby stworzony bardzo dobry węzeł komunikacyjny w tej części dzielnicy /43:05/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /43:49/

Pan Radny Adam Sieńko /43:57/.
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Pani  Radna  Izabela  Agnieszka  Piasecka  odniosła  się  do  sprawy  nowego  ujęcia
wodociągowego. W związku z obecnością na sesji Pana Prezesa chciałaby zapytać, czy poza
wielkością ujęcia była wzięta pod uwagę jakość wody. Chodzi o kamień, który jest bolączką
w Augustowie.  Czy coś było robione w tym zakresie. Poinformowała, że Pan Prezes kiwa
głową,  że  nie,  więc  już  uzyskała  odpowiedź  na  zapytanie.  Zwróciła  się  z  wnioskiem
do Przewodniczącej  Rady Miejskiej  o  zorganizowanie  wyjazdu radnych na  sesję  Sejmiku
Województwa  Podlaskiego  w  celu  omówienia  i  uregulowania  problemu  smogu
w województwie podlaskim /44:00/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:25/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /45:32/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:39/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /45:43/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:46/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka poruszyła sprawę konkursu na dyrektora Centrum
Sportu  i  Rekreacji.  Zwróciła  uwagę  na  warunki,  które  ma  spełnić  kandydat.  Zapytała,
co oznacza  zapis  dotyczący  3  lat  działalności  gospodarczej  o  charakterze  zgodnym
z wymaganiami na danym stanowisku, jaki charakter działalności musi prowadzić przyszły
kandydat.  Brakuje  wymogu  co  do  spełnienia  pewnych  elementów wykształcenia.  Chodzi
o uprawnienia, jako menager sportu, czy obecnie nie ma takiej potrzeby. Brakuje też wymogu
dotyczącego koncepcji funkcjonowania CSiR, szczególnie w obliczu czekających problemów,
np. pływalni, czy taki kandydat wie, jak ma realizować zadania w CSiR /45:48/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /47:19/.

Pan  Radny  Adam  Sieńko  poinformował,  że  swoje  zapytanie  kieruje  również
do Pani Przewodniczącej  Rady Miejskiej,  ponieważ stała  się  rzecz bez precedensu.  Złożył
interpelację  26  września  i  do  dzisiaj  nie  otrzymał  odpowiedzi.  Zgodnie  z  ustawą  o
samorządzie gminnym odpowiedź powinna być udzielona w terminie 14 dni. Zastanawia się,
skąd taka zwłoka i co w tych pytaniach, zdawałoby się oczywistych, jest tak trudnego, że
Urząd  nie  potrafił  na  nie  odpowiedzieć.  Pani  Przewodnicząca  powinna  stać  na  straży
terminów i udzielania  odpowiedzi  na  interpelacje.  Poprosił  Pana  Burmistrza  o  udzielenie
odpowiedzi  w powyższej  sprawie.  Przypomniał,  że  na  poprzedniej  sesji  zadał  pytania
odnośnie uporządkowania parkowania na ul. Sucharskiego. Zapytał, dlaczego nic nie zmieniło
się w tej sprawie, czy w ocenie pracowników Urzędu Miejskiego nie ma takiej potrzeby /
47:24/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że zgłaszała
Panom Burmistrzom problem braku udzielenia odpowiedzi na ww. interpelację /48:59/.

Pan Radny Tomasz Miklas  zapytał, na jaki etapie jest sprawa w prokuraturze w Sejnach
dotycząca nieruchomości przy ul. Kasztanowej 28, o ile zmniejszą się wpływy do budżetu
miasta w przyszłym roku z tytułu obniżenia podatku PIT, jakie są zasady przedłużania bądź
nieprzedłużania 3.letnich dzierżaw, ponieważ odpowiedź na interpelację była wymijająca i nie
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dotyczyła tej kwestii. Zapytał, co będzie ze szkołą nr 5, ponieważ Pani Przewodnicząca Rady
Miejskiej  zapewniała  radnych na posiedzeniu Komisji  Rozwoju,  że powstanie jakaś nowa
szkoła w tym budynku /49:32/.
 
Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:36/.

Pan Radny Tomasz Miklas /50:45/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:06/.

Pan Radny Tomasz Miklas /51:09/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:12/.

Pan Radny Tomasz Miklas /51:16/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /51:31/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:45/.

Pan Radny Mirosław Chudecki  przypomniał, że na ostatniej sesji padł zarzut w stosunku
do WiKM  Sp.  z  o.o.  w  sprawie  spuszczania  ścieków  do  rzeki.  Korzystając  z  obecności
Pana Prezesa  chciałby,  aby  Pan  Prezes  ustosunkował  się  do  tego  zarzutu,  ponieważ  jest
to niedopuszczalne, aby taki fakt miał miejsce /51:50/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /52:19/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski złożył interpelację dotycząca ratusza /zał. nr 7/ /52:27/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /54:09/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki zapytał, czy w Augustowie jest planowana lub uruchamiana
technologia przesyłania danych 5G. Poprosił o udzielenie informacji, na jakim jest to etapie,
jeżeli są prowadzone prace i rozmowy na powyższy temat /54:16/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /54:34/.

Pani  Radna  Agnieszka  Mroziewska  złożyła  interpelację  dotyczącą  porzuconych
samochodów /zał. nr 8/ /54:39/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /56:12/.

Pan  Marian  Dyczewski  –  Prezes  Towarzystwa  Miłośników  Ziemi  Augustowskiej
poinformował,  że chciałby skierować do Burmistrza Miasta Augustowa i  Przewodniczącej
Rady Miejskiej „petycję obywatelską” w imieniu TMZA i mieszkańców /zał. nr 9/ /56:27/.

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:30/.
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Ad.pkt 5a 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy
Gminy Miasta Augustów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego
i o wolontariacie na 2020 rok.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
uchwalenia  Rocznego  Programu  Współpracy  Gminy  Miasta  Augustów  z  organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r.
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok /1:00:48/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego
Programu  Współpracy  Gminy  Miasta  Augustów  z  organizacjami  pozarządowymi
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok. Poprosiła Panią Przewodniczącą Komisji
Społeczno-Oświatowej o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /1:00:48/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała,  że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu 23 października 2019 r.
projekt  uchwały  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  5  głosami  za,  przy  braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:01:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /1:02:27/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVI/168/19  w  sprawie  uchwalenia  Rocznego  Programu  Współpracy  Gminy  Miasta
Augustów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3
ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020
rok została podjęta /1:03:18/.
Uchwała Nr XVI/168/19 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5b 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2020 rok.
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/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Profilaktyki  i Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  Miasta  Augustowa na 2020 rok  /
1:03:24/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego
Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Miasta  Augustowa
na 2020  rok.  Poprosiła  Panią  Aleksandrę  Marię  Sigillewską  -  Przewodniczącą  Komisji
Społeczno-Oświatowej o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /1:03:24/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała,  że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu 23 października 2019 r.
projekt  uchwały  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  5  głosami  za,  przy  braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:03:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /1:04:14/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVI/169/19  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych Miasta Augustowa na 2020 rok została podjęta /1:04:39/.
Uchwała Nr XVI/169/19 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5c 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2020 rok.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Augustowa na 2020 rok /1:04:45/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego
Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  Miasta  Augustowa  na  2020  rok.  Poprosiła  Panią
Przewodniczącą  Komisji  Społeczno-Oświatowej  o  przedstawienie  opinii  Komisji  w
powyższej  sprawie /1:04:45/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała,  że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu 23 października 2019 r.
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projekt  uchwały  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  5  głosami  za,  przy  braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:05:02/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie /1:05:27/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek
Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVI/170/19  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii
Miasta Augustowa na 2020 rok została podjęta /1:05:54/.
/Uchwała Nr XVI/170/19 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 5d 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok
2019 /1:05:59/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta
na  rok  2019.  Poprosiła  Panią  Aleksandrę  Marię  Sigillewską  -  Przewodniczącą  Komisji
do spraw Budżetu o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /1:05:59/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformowała, że Komisja ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu
21 października 2019 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta
na rok 2019. W trakcie rozpatrywania przedstawionego dokumentu Komisja przegłosowała
wnioski zgłoszone przez Radnych: Adama Sieńko  i Izabelę Agnieszkę Piasecką. Wniosek
Radnego Adama Sieńko dotyczący przesunięcia 200.000 zł z rozdz.70005 par.6050 -Wykup
nieruchomości  do  rozdz.92605  Zadania  w  zakresie  kultury  fizycznej,  z przeznaczeniem
na dofinansowanie działalności stowarzyszeń sportowych, Komisja zaopiniowała pozytywnie
3 głosami  za,  przy  2  głosach  przeciwnych  i  przy  1  głosie  wstrzymującym  się.  Wniosek
Radnej  Izabeli  Agnieszki  Piaseckiej  dotyczący  przesunięcia  100.000 zł  z rozdz.70005
par.6050 Wykup nieruchomości do rozdz. 60016 – Drogi publiczne gminne, z przeznaczeniem
na  wprowadzenie  nowego  zadania  inwestycyjnego  dotyczącego  budowy  chodników
przy ul. Klubowej,  Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  3  głosami  za,  przy  2  głosach
przeciwnych  i  przy  1  głosie  wstrzymującym  się.  Komisja  ds.  Budżetu  w  wyniku
przeprowadzonego  jawnego  głosowania  nie wyraziła stanowiska  dotyczącego  projektu
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uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019, ponieważ 3 radnych głosowało „za” i
3 radnych głosowało „przeciw”. Głosów wstrzymujących się nie było /1:06:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:08:08/.

Pan Radny Adam Sieńko  poprosił o przegłosowanie poprawki, która uzyskała pozytywną
opinię Komisji do spraw Budżetu. Zwrócił uwagę, że to jest już kolejny raz, kiedy ubiega się
o zwiększenie  środków  na  działalność  klubów  i  stowarzyszeń  sportowych.  W związku
z powyższym  zgłosił  wniosek  o  zwiększenie  w  par.  92605  Zadania  w  zakresie  kultury
fizycznej z kwoty 300.000 zł na 500.000 zł,  i  przesunięcie środków z par. 70005 Wykupy
nieruchomości /1:08:36/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  wniosek  Pana
Radnego Adama Sieńko pod głosowanie /1:09:19/.

Wyniki głosowania
ZA:  8,  PRZECIW:  10,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder, Wojciech Walulik
PRZECIW (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
odrzucony /1:10:06/.

Pani  Radna  Izabela  Agnieszka  Piasecka  powtórzyła  swój  wniosek  zgłoszony  na
posiedzeniu  Komisji  ds.  Budżetu  o  przesunięcie  100.000  zł  z  par.70005  Wykup
nieruchomości do rozdz.60016 Drogi gminne publiczne /1:10:22/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta  wytłumaczył,  że  klasyfikacja  budżetowa
składa się z działów, rozdziałów i paragrafów, więc 70005 jest to rozdział, ponieważ pięć cyfr
posiadają tylko rozdziały. Paragrafy są uszczegółowieniem kierunków wydatków /1:10:55/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:11:15/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:11:18/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka  sprecyzowała wniosek, iż chodzi o przesunięcie
100.000 zł z rozdz. 70005 par. 6050 Wykup nieruchomości na drogi publiczne gminne  –
60016 /1:11:38/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta stwierdził, że wniosek Pani Radnej dotyczy
wprowadzenia do budżetu nowego zadania inwestycyjnego, dlatego trzeba podać jego tytuł /
1:11:55/.

Pani  Radna  Izabela  Agnieszka  Piasecka  podała  tytuł  nowego  zadania  inwestycyjnego:
„Budowa chodników  przy ul. Klubowej” /1:12:20/.

Pan  Sławomir  Sieczkowski  –  Skarbnik  Miasta  zwrócił  uwagę  na  sytuację  finansową
w par.6050 - Wykupy nieruchomości /1:12:26/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka wniosła o przegłosowanie wniosku, który uzyskał
pozytywną opinię Komisji  /1:12:46/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:12:55/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:13:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:13:51/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:13:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:59/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /1:16:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:51/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:16:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:32/.

Pan Radny Wojciech Walulik /1:18:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:21:24/.

Pan Radny Wojciech Walulik /1:21:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:21:56/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:21:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:15/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:23:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:13/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:26:17/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:36/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:28:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:29:51/.

Pan Radny Wojciech Walulik /1:29:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:30:43/.

Pan Radny Rafał Harasim /1:30:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:36:26/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:36:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:39:20/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:39:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:43:32/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:43:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46:41/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:46:48/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:47:43/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:47:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:44/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:47:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:53/.

Pan Radny Wojciech Walulik /1:47:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:49:50/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:50:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:25/.

Pan Radny Wojciech Walulik /1:50:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:34/.
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Pan Radny Wojciech Walulik /1:50:36/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:50:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:50:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:37/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:54:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:33/.

Pan Radny Wojciech Walulik /1:55:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:46/.

Pan Radny Adam Sieńko /1:57:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:07/.

Pan Radny Rafał Harasim /1:59:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:00:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:42/.

Pani Radna Izabela Piasecka /2:00:48/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  glosowanie
wniosek Pani Radnej Izabeli Agnieszki Piaseckiej /2:02:59/.

Wyniki głosowania
ZA:  7,  PRZECIW:  10,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder, Wojciech Walulik
PRZECIW (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas



14

NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Pani Radnej  Izabeli  Agnieszki  Piaseckiej  został  odrzucony.  Następnie  poddała  pod
głosowanie  projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019 /2:03:36/.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  7,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja
Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (7)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka, 
Adam Sieńko, Marek Sznejder, Wojciech Walulik
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVI/171/19 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019 została podjęta /zał. nr 13/  /
2:04:14/.

Ad.pkt 5e 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2019-2032.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032 /2:04:29/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032. Poprosiła Panią Przewodniczącą
Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /2:04:29/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformowała,  że  Komisja  do  spraw  Budżetu  na  posiedzeniu  21  października  2019 r.
zapoznała  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta  Augustowa  na  lata  2019-2032.  Komisja  w  wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania  nie wyraziła stanowiska  dotyczącego  projektu  uchwały,  ponieważ  3 radnych
głosowało  „za”  i 3  radnych  głosowało  „przeciw”.  Głosów wstrzymujących  się  nie było  /
2:04:50/.

Głosów w dyskusji nie  było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej
poddała projekt uchwały pod głosowanie /2:05:28/.
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Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  8,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder, Wojciech Walulik
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  ze  uchwała
Nr XVI/172/19 w sprawie zmian Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na
lata 2019-2032 została podjęta /2:06:04/.
/Uchwała Nr XVI/172/19 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 5f 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji do spraw
Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego
Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie /2:06:13/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu
osobowego  Komisji  do  spraw  Budżetu  Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Poinformowała,
że podda pod głosowanie każdą kandydaturę zgłoszoną do składu Komisji /1:06:13/.

Pan Radny Tomasz Miklas zgłosił swoją kandydaturę do składu Komisji do spraw Budżetu /
2:06:46/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:06:51/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:07:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:08/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:07:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:22/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:07:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:33/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:07:44/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:07:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:58/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:07:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:07/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:08:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:21/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:08:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:39/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:08:39/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  ogłosiła  pięciominutową
przerwę w obradach /2:08:43/.

Przerwa /2:08:48 – 2:22:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poddała  pod  głosowanie  kandydaturę  Pana  Radnego  Tomasza  Dobkowskiego  do  składu
Komisji do spraw Budżetu. W trakcie głosowania udzieliła głosu Panu Radnemu Tomaszowi
Miklasowi /2:22:12/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:22:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:02/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:23:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:09/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:23:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:09/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:23:12/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że kandydatura
Pana Radnego Tomasza Dobkowskiego została przyjęta. Pan Radny został członkiem Komisji
do spraw Budżetu. Pogratulowała wyboru /2:23:13/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /2:23:25/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
kandydaturę Pani Radnej Jolanty Onety Roszkowskiej do składu Komisji do spraw Budżetu /
2:23:27/.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka Mroziewska, Dariusz
Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena
Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że kandydatura
Pani  Radnej  Jolanty  Onety  Roszkowskiej  została  przyjęta.  Pani  Radna została  członkiem
Komisji do spraw Budżetu. Poddała pod głosowanie kandydaturę Pana Radnego Mirosława
Chudeckiego /2:23:49/.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,
Izabela Agnieszka  Piasecka,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Wojciech
Walulik, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Mirosław Chudecki, Tomasz Miklas



18

NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że kandydatura
Pana Radnego Mirosława Chudeckiego została przyjęta. Pan Radny został członkiem Komisji
do spraw Budżetu. Poddała pod głosowanie kandydaturę Pana Radnego Rafała Harasima /
2:24:30/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek
Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że kandydatura
Pana Radnego Rafała  Harasima została przyjęta.  Pan Radny został  członkiem Komisji  do
spraw Budżetu. Poddała pod glosowanie kandydaturę Pani Radnej Agnieszki Mroziewskiej /
2:25:06/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka
Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska,
Adam Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że kandydatura
Pani Radnej Agnieszki Mroziewskiej została przyjęta. Pani Radna została członkiem Komisji
do spraw Budżetu. Poddała pod głosowanie kandydaturę Pana Radnego Tomasza Miklasa /
2:25:42/.

Wyniki głosowania
ZA:  15,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  4,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (15)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Mirosław  Chudecki,  Dariusz  Ostapowicz,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Mieczysław 
Szczerbakow
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że kandydatura
Pana  Radnego  Tomasza  Miklasa  została  przyjęta.  Pan  Radny  został  członkiem  Komisji
do spraw Budżetu /2:26:12/.
/Uchwała Nr XVI/173/19 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 6 
Przyjęcie  protokołów  z  obrad:  XI  sesji  Rady  Miejskiej  z  27.06.2019r.  i  XII  sesji
Rady Miejskiej z 15.07.2019r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad: XI sesji
Rady Miejskiej z 27.06.2019r. i XII sesji Rady Miejskiej z 15.07.2019r. /2:26:36/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  uwagi
do protokołów z obrad XI sesji Rady Miejskiej z 27.06.2019 r. i XII sesji Rady Miejskiej
z 15.07.2019 r. Uwag nie zgłoszono. Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół
z obrad XI sesji Rady Miejskiej z 27.06.2019r /2:26:36/.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Dobkowski
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół  z
obrad  XI  sesji  Rady  Miejskiej  z  27.06.2019  r.  został  przyjęty.  Poddała  pod  glosowanie
protokół z obrad XII sesji Rady Miejskiej z 15.07.2019r. /2:27:46/.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2

Wyniki imienne:
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ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Alicja Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko,
Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Wojciech Walulik, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Dobkowski
NIEOBECNI (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół
z obrad XII sesji Rady Miejskiej z 15.07.2019 r. został przyjęty /2:28:18/.

Ad.pkt 7
Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  wolnym  wnioskom  i  omówieniu
interpelacji i zapytań radnych /2:28:28/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  punktu  poświęconego  wolnym  wnioskom
i omówieniu interpelacji i zapytań radnych. Udzieliła głosu mieszkańcom ul. Łopianowej  /
2:28:28/.

Mieszkanka  poinformowała,  że  jest współwłaścicielką  nieruchomości  położonej  przy
ul. Rajgrodzkiej,  która  ciągnie się  do  ul.  Łopianowej.  Wspólnie  z  mieszkanką  przybliżyła
sytuację  ul.  Łopianowej  w formie  prezentacji  multimedialnej.  Panie  przekazały  Państwu
Radnym pismo w powyższej sprawie /2:29:03/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  pismo
mieszkańców ul.  Łopianowej zostało przekazane do rozpatrzenia przez Komisję Rozwoju.
Mieszkańcy będą zaproszeni do wzięcia udziału w posiedzeniu Komisji /2:40:03/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju /2:40:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:41:00/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /2:41:03/.

Mieszkanka /2:42:20/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /2:42:26/.

Mieszkanka /2:43:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:44:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:44:41/.
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Mieszkanka /2:47:07/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:47:31/.

Mieszkanka /2:48:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:12/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:48:41/.

Głosy z sali /2:48:57/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:48:58/.

Głosy z sali /2:48:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:49:04/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:49:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:49:18/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /2:49:21/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:49:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:49:51/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /2:49:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:50:03/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /2:49:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:50:10/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /2:50:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:53:42/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /2:53:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:56:14/.

Mieszkanka /2:56:25/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /2:57:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:57:23/.
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Pan Radny Mirosław Zawadzki /2:57:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:57:52/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /2:57:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:00:26/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:00:42/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /3:05:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:05:18/.

Głosy radnych/3:05:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:05:24/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /3:05:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:05:54/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:06:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:06:06/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:06:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:07:19/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:07:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:08:38/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:08:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:29/.

Pan Radny Wojciech Walulik /3:10:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:42/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /3:11:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:11:55/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Zastępca  Burmistrza poinformował,  że  odpowiedzi
na interpelacje  będą  udzielone  w  formie  pisemnej  z  zachowaniem możliwie  najkrótszego
terminu.  Odniósł  się  do  interpelacji  Pana  Radnego  Marcina  Kleczkowskiego  złożonej
na ostatniej sesji Rady Miejskiej dotyczącej funkcjonowania oczyszczalni ścieków. Poprosił
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Panią  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej  o  udzielenie  głosu   Prezesowi  Spółki  Wodociągi
i Kanalizacje Miejskie, aby mógł wyjaśnić tę kwestię /3:12:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła o zabranie głosu
Prezesa Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie Sp. z o.o. /3:13:08/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o. poinformował, że na ostatniej sesji Rady Miejskiej wpłynęła interpelacja, w której
było napisane,  że Przedsiębiorstwo zrzuca ścieku surowe do rowu, które trafiają  do rzeki
Turówki i płyną dalej rzeką Nettą do Parku Narodowego. Przystąpił do udzielania odpowiedzi
na interpelację w formie prezentacji multimedialnej /3:13:36/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju /3:26:07/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o.  /3:26:29/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju /3:26:32/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o. /3:26:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:31/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:37:42/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o. /3:38:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:39:43/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o.  /3:40:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:40:34/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:40:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:40:59/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:41:17/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:41:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:41:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:43:51/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju /3:43:54/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:37/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o. /3:44:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:48/.

Pan Radny Wojciech Walulik /3:44:53/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o.  /3:46:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:46:44/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:46:49/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o.  /3:47:41/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:48:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:23/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:48:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:25/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:48:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:31/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:48:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:32/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:49:35/.

/Głosy w dyskusji/3:49:36/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o.  /3:49:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:50/.

/Głosy w dyskusji/3:49:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:53/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:49:54/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:49:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:49:59/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:50:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:50:15/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:50:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:50:20/.

Pan Radny Wojciech Walulik /3:50:24/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o. /3:50:34/.

Pan Radny Wojciech Walulik /3:50:53/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o. /3:51:10/.

Pan Radny Wojciech Walulik /3:51:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:51:54/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:52:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:07/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:52:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:13/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:52:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:30/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:52:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:37/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:52:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:39/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:52:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:01/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /3:55:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:05/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:55:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:14/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:55:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:19/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:55:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:55:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:23/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:55:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:30/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:55:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:36/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:55:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:46/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:55:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:55/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o. /3:56:01/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:56:24/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o.  /3:56:28/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:56:36/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o. /3:56:42/.



27

Pan Radny Tomasz Miklas /3:57:41/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o. /3:56:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:57:43/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o.  /3:57:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:58:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:33/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:58:34/.

/Głosy z sali/3:58:37/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:58:39/.

Pan  Bartosz  Andrzej  Buczyński  -  Prezes  Spółki  Wodociągi  i  Kanalizacje  Miejska
Sp. z o.o. /3:58:41/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:59:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:44/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:59:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:50/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:59:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:53/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:59:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:59/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /4:00:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:10/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:01:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:47/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:01:52/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:52/.
Pan Radny Tomasz Miklas /4:01:57/.

Pan Radny Wojciech Walulik /4:02:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:31/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:02:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:32/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:02:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:45/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:02:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:03:02/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:03:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:03:09/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:03:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:03:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:03:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:05:13/.

Pan Radny Rafał Harasim /4:05:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:05:51/.

Pan Radny Adam Sieńko /4:06:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:06:10/.

Pan Radny Adam Sieńko /4:06:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:06:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:06:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:07:10/.

Pan Radny Adam Sieńko poprosił o udzielenie wyjaśnień dotyczącej interpelacji na temat
bazy sportów wodnych /4:07:15/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:07:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:07:33/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Zastępca  Burmistrza  odniósł  się  do  interpelacji
Pana Radnego Adama Sieńko /4:07:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:10:05/.

Pan Radny Adam Sieńko /4:10:07/.

/Głosy z sali/4:10:53/.

Pan Radny Adam Sieńko /4:10:55/.

/Głosy z sali/4:10:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:10:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:10:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:11:43/.

Pan Radny Adam Sieńko /4:11:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:11:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:12:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:12:42/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:12:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:12:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:12:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:10/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:13:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:21/.

Pan  Radny  Tomasz  Miklas  poprosił  o  odczytanie  oświadczenia,  które  złożył  do  Rady
Miejskiej /4:13:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:13:31/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:32/.
Pan Radny Tomasz Miklas /4:13:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:53/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:14:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:00/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:14:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:08/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:14:16/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przystąpiła  do  odczytania
oświadczenie Pana Radnego Tomasza Miklasa /4:14:17/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:14:26/.

/Głos z sali/4:14:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:14:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:30/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:14:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:39/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:14:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:58/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:15:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15:00/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:15:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15:21/.

Pan Radny Tomasz Miklas odczytał swoje oświadczenie /4:15:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:16:44/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:16:48/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:16:48/.
Pan Radny Tomasz Miklas /4:16:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:16:59/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:16:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:17:13/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:17:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:17:26/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju /4:17:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:18:23/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:18:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:18:46/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:18:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:18:53/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:19:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:19:17/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:19:33/.

Pani  Alicja  Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  przedstawiła  skład  Pocztu
Sztandarowego z okazji  Narodowego Święta Niepodległości 11 Listopada.  Poinformowała,
że następna  sesja  Rady  Miejskiej  proponowana  jest  na  28  listopada  o  godz.14.00.
Poinformowała o dyżurach radnych. /4:20:42/.

Ad.pkt 8 
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /4:21:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zamknęła obrady XVI sesji
Rady Miejskiej w Augustowie /4:21:53/.

           Przewodnicząca
Rada Miejska w Augustowie

        Alicja Dobrowolska
Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


